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Trafiksituationen i Mora är besvärande och för närvarande pågår 

projektet Genomfart Mora i samarbete med Trafikverket. 

Trafiksituationen med stor köbildning har blivit alltmer besvärande vilket 

blir än mer påtagligt vid olika event och stugbytardagar. En starkt 

bidragande orsak till trafiksituationen och utsläppen av partiklar och 

koldioxid är den egna trafiken. Tidigare utredningar genomförda av 

Trafikverket visar att över 80 % av trafiken på Vasagatan är vår egen 

trafik. Moraborna färdas i stor utsträckning till och från arbetet med bil.

Därför är det viktigt att kollektivtrafiken i Mora är planerad på ett sätt som

gör det möjligt för de flesta boende runt tätorten att ta bussen. Med 

anledning av ovanstående föreslår Vänsterpartiet i Mora att snarast göra

en översyn av resandestatistik, turtäthet, avgångstider och bättre 

linjesträckningar med syftet att göra kollektivtrafiken mer attraktiv och ett

alternativ till bilen. Det vore också lämpligt att införa kampanjer specifikt i

Mora med gratisresande under vissa försöksperioder förutom 

Vasaloppsveckan och det bör gälla hela kommunen

Vänsterpartiet Mora yrkar:

Att Kommunfullmäktige beslutar att Kommunstyrelseordföranden tar 
med sig frågan till Region Dalarna för göra en översyn av 
kollektivtrafiken i Mora kommun med syftet att göra den mer attraktiv och
hållbar och redovisar Region Dalarnas svar för Kommunfullmäktige
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